
Pan Jan Dobrzyński: „Chciałbym przypomnieć, iż prosiłem o opinię prawną, 

zgodnie z którą nie wolno nam pokrywać kosztów transportu  członkom  izb 

rolniczych, biorących udział w zespołach oceniających szkody,  powstałe w 

gospodarstwach rolnych.” 

 

 


